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(ENG) 

current developments 2024 

Dear business partners and friends of consultens, 

We would like to use this newsletter to present the latest developments at consultens and hope 
that this information reaches you in the best of health and full of energy. 
 

 

• cOLT - consultens OSLC-Toolset: 
The consultens OSLC toolset enables the rapid creation of application-specific solutions 
via OSLC (Open Services for Lifecycle Collaboration). That allows the connection of 
Codebeamer to Catia Magic, Windchill Modeler, IBM ETM and other tools. The following 
functions are possible when connecting Catia Magic to Codebeamer: 

 
NEW: A series of videos explaining all the functions of the connection of Catia Magic to 
Codebeamer. For a first impression, you can watch video 1 “Introduction to cOLT” here.  
If you are interested in the other videos, please contact us. 

 

 

https://acrobat.adobe.com/id/urn:aaid:sc:EU:db104c69-b58c-447a-ad52-d090cb6eeaf1
https://drive.google.com/file/d/16Q8453xDgNRKTLM9PJnAYfEIPOYGzrV8/view


• DACH-Talks:  
consultens Professional Services was able to present a use case together with MAHLE 
at PTC's DACH Talks on April 25, 2024. 
There was an exciting exchange on the topic „Is OSLC ready for industrial applications 
in Systems Engineering? – A case study in automotive“ 

 

• consultens works „HYBRID“! 
Here we would like to give you a little insight into our working culture.  
 
The new form of hybrid working allows us to collaborate flexibly and effectively with our 
business partners and employees, regardless of their location. 

We recently held a small internal event that epitomized this way of working. We have captured 
some impressions of it for you. It was inspiring to see how team members engaged and 
interacted with each other both on-site and remotely. 
 

 

• MBSE-trainings:  

• Training " Introduction to model-based systems engineering” 

https://www.ptc.com/de/resources/dach-talks-on-demand/dach-talks-episode-50


• Training "Basics of Systems Engineering" 

 

We are also happy to create individualized training courses for your company.  

If you are interested or require further information, please do not hesitate to contact us. 

 

We look forward to working with you on exciting projects in the future and driving our 
businesses forward. Here's to an ongoing successful year in 2024!  
 
Best wishes,  

  

Iris Sander  
Leitung Vertrieb und Personal  

Iris.sander@consultens.com 

+49 177 8665169 

www.consultens.com    
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(DE) 

aktuelle Entwicklungen 2024 

Liebe Geschäftspartner und Geschäftspartnerinnen, Freunde und Freundinnen von 
consultens, 

mailto:Iris.sander@consultens.com
tel:+491778665169
http://www.consultens.com/
https://www.consultens.com/j/privacy
https://www.consultens.biz/services/trainings/
https://www.linkedin.com/company/consultens-professional-services-gmbh/mycompany/?viewAsMember=true


wir möchten hiermit unseren Newsletter nutzen, um die neuesten Entwicklungen der 
consultens zu präsentieren und hoffen, dass diese Informationen Sie bei bester Gesundheit und 
voller Energie erreichen. 

 

• cOLT - consultens OSLC-Toolset: 
Das consultens OSLC-Toolset ermöglicht die schnelle Erstellung von 
anwendungsspezifischen Lösungen über OSLC (Open Services for Lifecycle 
Collaboration). So wird die Anbindung von Codebeamer zu Catia Magic, Windchill 
Modeler, IBM ETM und weiteren Tools ermöglicht. Bei der Anbindung von Catia Magic 
zu Codebeamer sind folgende Funktionen möglich: 

 
NEU: Eine Videoreihe zur Erklärung aller Funktionen der Verbindung von Catia Magic 
und Codebeamer. Zum „Reinschnuppern“ gibt es hier Einblick in Video 1 „Einführung in 
cOLT“. Bei Interesse an den weiteren Videos, bitten wir Sie uns zu kontaktieren.  

 

• DACH-Talks:  
Die consultens Professional Services durfte am 25.April 2024 gemeinsam mit MAHLE 
bei den DACH-Talks von PTC einen Use Case präsentieren.  
Es gab einen spannenden Austausch zu dem Thema „Is OSLC ready for industrial 
applications in Systems Engineering? – A case study in automotive“ 

https://acrobat.adobe.com/id/urn:aaid:sc:EU:db104c69-b58c-447a-ad52-d090cb6eeaf1
https://drive.google.com/file/d/16Q8453xDgNRKTLM9PJnAYfEIPOYGzrV8/view?usp=drive_link


 

• consultens arbeitet „HYBRID“! 
Hier möchten wir einen kleinen Einblick in unsere Arbeitskultur geben  

Die neue Form des hybriden Arbeitens erlaubt es uns, flexibel und effektiv mit unseren 
Geschäftspartnern und Mitarbeitern zusammenzuarbeiten, unabhängig von ihrem Standort.  

Kürzlich fand ein kleines internes Event statt, das genau diese Arbeitsweise verkörpert. Wir 
haben einige Impressionen davon für Sie festgehalten. Es war inspirierend zu sehen, wie sich 
Teammitglieder vor Ort und remote gleichermaßen engagierten und miteinander interagierten. 

 

• MBSE-Schulungen:  

• Training "Einführung in Modellbasiertes Systems Engineering" 

• Training "Grundlagen des Systems Engineering" 

 

Gerne erstellen wir auch für Ihr Unternehmen individualisierte Schulungen/Trainings.  

Bei Interesse oder für weitere Informationen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung. 

 

 

https://www.ptc.com/de/resources/dach-talks-on-demand/dach-talks-episode-50
https://www.consultens.biz/services/trainings/


Wir freuen uns, auch zukünftig gemeinsam mit Ihnen an spannenden Projekten zu arbeiten 
und unsere Geschäftsbeziehung voranzutreiben. Auf ein weiterhin erfolgreiches Jahr 2024! 

 

Herzliche Grüße  

  

Iris Sander  
Leitung Vertrieb und Personal  

Iris.sander@consultens.com 

+49 177 8665169 

www.consultens.com    
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